
BOD 3/ Hlasovanie o dôvere pokladníčke Jarmile BOKOROVEJ

Vážení členovia kabinetu,
Od začiatku lionského roku 2019-20 máme s lionkou Jarmilou Bokorovou na prácu pokladníka 
rozdielny názor. 
Po svojvoľnom rozposlaní faktúr pokladníčkou Jarmilou Bokorovou (napriek môjmu zákazu) som 
odobral Jarmile Bokorovej dispozičné právo k účtom LCI D122 ČRaSR.
Dôvodom bolo najmä:
1/ uhradila faktúru: Anton GERÁK, sekretár 6 2019 (VS: 201906) vo výške 16.200,- CZK
   (úhrada neschválená guvernérom pre lionský rok 2019-20)
2/ uhradila faktúru: Anton GERÁK, sekretár 7 2019 (VS: 201907) vo výške 16.200,- CZK
   (úhrada neschválená guvernérom pre lionský rok 2019-20)
3/ uhradila faktúru: Anton GERÁK, sekretár 8 2019 (VS: 201908) vo výške 16.200,- CZK
   (úhrada neschválená guvernérom pre lionský rok 2019-20)
4/ sprístupnila ekonomické doklady spolku IČ: 75077531 „revízorovi účtov“ Ln Jozefovi 
Stehlíkovi - LC Žilina bez informovania štatutára - guvernéra spolku
5/ verejne prehlásila na zasadnutí kabinetu 11.1.2020 v Bratislave, že v prípade schválenia daru 
pre ľudí postihnutých tragédiou v Prešove mimoriadnym konventom spolku, by ako pokladníčka 
nezrealizovala úhradu.
6/ Aj napriek jasnému príkazu guvernéra nevystavovať pre kluby so sídlom na území Slovenskej 
republiky členské na obdobie 1-6/2020 ako pokladníčka faktúry vystavila a rozoslala, čím porušila 
príkaz štatutára. 
7/ Zrealizovala zrýchlenú platbu: DNC group (VS: 202000003) vo výške 300,- EUR, pričom ČSOB 
banka zaúčtovala za tento prevod prioritný poplatok vo výške 33,- EUR! 

Dňa 29.1.2020 som vyzval pokladníčku Jarmilu Bokorovú, aby zo svojej pozície pokladníka 
kabinetu pripomenula vedeniu klubov, ktoré si nesplnili svoju povinnosť a doposiaľ neuhradili 
faktúry voči LCI, že uhradenie členského poplatkov voči LCI má za následok nemožnosť klubu 
vyslať na konvent D122 delegátov.
V texte nižšie máte odpoveď pokladníčky Jarmily Bokorovej po mojej výzve zo dňa 23.3.2020, aby ma 
informovala aký je aktuálny stav, nakoľko som túto informáciu požadoval ako podklad pre rokovanie 
kabinetu.
Pokladníčka Jarmila Bokorová mi odpísala, že to nie je jej povinnosť! a odporučila mi aby som sa 
obrátil na iného člena kabinetu (GMT). V obhajobe svojej nečinnosti zároveň uviedla, že úloha je 
nesplniteľná.
Samozrejme ako pokladníčka kabinetu má prístup k faktúram vystavených LCI všetkým klubom D122.

Lionka Jarmila Bokorová stratila moju dôveru ako pokladníčka kabinetu D122 v lionskom roku 
2019-2020.

Po zrelej úvahe, som sa rozhodol, že pre vás požiadam o hlasovanie. 
Hlasovanie o dôvere pokladníčke kabinetu Jarmile Bokorovej.

Prikladám vám moju emailovú komunikáciu s pokladníčkou Jarmilou Bokorovou, pre vašu informáciu:
______________________________________________________________
Od: Jarmila Bokorova
Odoslané: streda 5. februára 2020 11:20
Komu: Pavol Mora 
Kópia: Jan Kalaš, Čestmír Kozeluha; Milan Ondruš 



Predmet: Fwd: faktury slovenské II. pol. LC

Milý Pavol,
posielam ti na vedomie vydané fa. na II. polrok za slovenské kluby, ktorých distribúciu som pozastavila 
na Tvoju žiadosť, ale nakoľko si nereagovala na môj mail ohľadom členstva slovenských klubov a po 
preštudovaní stanov som si uvedomila, že povinnosťou pokladníka Distriktu je vybrať príspevky od 
členov a a spory či je niekto členom Distriktu môže ´byť rozhodnuté iba v súlade s čl. VIII.  - pravidla 
řešení sporů v distriktu. Liond Clubs International, so sídlom v Oak Brook vedie členov LIONS CLUBS 
INTERNATIONAL - Distrikt 122, Česká republika a Slovenská republika  - a v zozname stále sú 
evidované aj slovenské kluby.
Dnešným dňom som rozoslala fa. na činnosť Distriktu 122 aj slovenským klubom, nakoľko neplatenie 
poplatkov by mohlo mať za následok straty hlasovacieho práva na Konventu 2020.
We serve
S pozdravom, 
Dipl. Ing. JARMILA BOKOROVÁ
______________________________________________________________
From: Pavol Mora  
Sent: Wednesday, February 5, 2020 2:13 PM
To: Jarmila Bokorova
Cc: Jan Kalaš; Čestmír Koželuha; Milan Ondruš; Bohumír Krátky
Subject: Fw: faktury slovenské II. pol. LC

Milá Jarka,
to že som doposiaľ neodpovedal na email, ktorý si poslala včera (menej ako 24 hodín) Ťa neoprávňuje 
porušiť moje rozhodnutie, o ktorom som rozhodol ako štatutár českého spolku IČ: 75077531.
   Tento Tvoj krok považujem za hrubé porušenie našej spolupráce a navrhujem Ti, aby si zvážila 
či chceš pokračovať v pozícii pokladník kabinetu.
Ale k odôvodnenie Tvojich krokov.
1/ Distrikt 122 a český spolok IČ: 75077531 nie je to isté, čo Ty vieš.
2/ z dokladov, ktoré som zaslal ako prílohu listu Guvernéra časť IV status Quo Distriktu 122 zo dňa 
02.02.2020 vyplýva, že Lions kluby so sídlom na území Slovenskej republiky NIE SÚ ČLENMI 
TOHTO SPOLKU, nakoľko od svojho vzniku tento spolok má právo vyvíjať činnosť na území Českej 
republiky. Lions kluby so sídlom na území Slovenskej republiky sú zrejme členmi Distriktu 122, čo nie 
je to isté ako český spolok IČ: 75077531.
3/ nemám vedomosť, že by niekto konal podľa ČLÁNKU VIII Pravidla řešení sporů v distriktu
kde v Odstavci 2. STÍŽNOST A PŘIHLAŠOVACÍ POPLATEK sa píše:
Každý řádný (in good standing) lionský klub v distriktu (dále "stěžovatel") je oprávněn předložit 
písemný návrh guvernérovi distriktu (dále "stížnost") a zároveň kopii této stížnosti zaslat právnímu 
oddělení Lions Clubs International (Legal Division Lions Clubs International) a požadovat řešení sporu 
v souladu s tímto stanoveným postupem. Stížnost musí být podána guvernérovi distriktu do třiceti (30) 
dnů poté, co se stěžovatel dozvěděl nebo měl dozvědět o události, jež je předmětem stížnosti.
ďalej sa v tomto bode dočítaš: Stížnost podaná v souladu s tímto stanoveným postupem musí být 
doplněna přihlašovacím poplatkem ve výši 750,00 USD či ekvivalentní částkou v příslušné národní 
měně. Poplatek musí každý stěžovatel uhradit na účet distriktu a jeho zaplacení musí být doloženo 
guvernérovi distriktu v okamžiku podání stížnosti.
Nič také sa neudialo.
4/ v akom zozname sú evidované slovenské kluby? Prosím napíš konkrétne o akom zozname píšeš.
   Žiadam Ťa o okamžité stornovanie vystavených faktúr a zaslanie Tvojho ospravedlnenia 
predstaviteľom klubov, ktorým si neplatné faktúry zaslala.
   Opäť musím konštatovať, že Tvoje konanie považujem za prekročenie Tvojej právomoci
a spôsob (zrealizovať rozposlanie faktúr a následné oznámenie guvernérovi len ako informáciu) za 
neprofesionálny
S pozdravom, 
Palo Mora, DG D122 2019-20
_________________________________________________________________



Odosielateľ: Pavol Mora  
Komu: Bohdana Machajová, Alena Vitekova, Žiakova katarina, Ladislav Balázs, Ján Furák, Ladislav Fecko, Ján Dudáš, 
Ján Miškovič, Pavol Chovanec, Peter Novotnak, Marek Modranský, Juraj Sninský, Daniel Janšo, Emília Bernátová, Jan 
Bohovic, Miroslav Susol, Janka Slaná, Andrej Belaj, Emilia Vichrestova, Jaroslav Dzurik, Vladimír Vaník, Milan 
Vašanič, Elena Kubova, Sulaj, Milan Poliak, Mojmir Stastny, Ivan Danis, Jan Liska, Roman Jilly
Cc: Jarmila Bokorova 
Odoslané: 5.2.2020 14:34 
Subjekt: Fw: faktury slovenské II. pol. LC 

Vážený Region Chairman, Vážení Zónový Chairmani, 
Vážené prezidentky a  prezidenti SK Lions klubov,
   dnes Vám pokladníčka kabinetu Jarmila Bokorová rozposlala svojvoľne faktúry za členské na II. 
polrok.
Považujte ich láskavo za neopodstatnené.
Za neprofesionálne konanie pokladníčky sa ospravedlňujem.
Pekný deň
Palo Mora, DG D122 2019-20
______________________________________________________
Re: faktury slovenské II. pol. LC
Od: Jarmila Bokorova
Str 5. 2. 2020 17:02
Komu: Pavol Mora; Bohdana Machajová, Alena Vitekova, Žiakova katarina, Ladislav Balázs, Ján Furák, Ladislav 
Fecko, Ján Dudáš, Ján Miškovič, Pavol Chovanec, Peter Novotnak, Marek Modranský, Juraj Sninský, Daniel Janšo, 
Emília Bernátová, Jan Bohovic, Miroslav Susol, Janka Slaná, Andrej Belaj, Emilia Vichrestova, Jaroslav Dzurik, 
Vladimír Vaník, Milan Vašanič, Elena Kubova, Sulaj, Milan Poliak, Mojmir Stastny, Ivan Danis, Jan Liska, Roman Jilly
Kópia: Čestmir Kozeluha; Milan Ondruš; Jan Kalaš; Bohumír Bobo Krátky 
Počet príloh: 4 (1 MB)
II. pololetí ClenoviaD122-20200101.xls; MyLCI - District Clubs.htm; MyLCI - District Clubs.htm; stanovy D122-2 ktoré 
boli schválené na konvente v Ziline v maji 2018.pdf;

Pekný deň všetkým,
v prílohe zasielam podklad na vystavenie faktúr na II. polrok od sekretára, na základe ktorého boli 
faktúry vystavené.
   Dnešným dňom som na oficiálnej stránke LCI www.lionsclubs.org v rolete My Distrikt - viď prílohy 
sú ak členi Distriktu 122 uvedené všetky slovenské kluby.
Ako pokladník klubu v zmysle stanov bod 4 - " pokladník vybírá příspěvky od členů klubů v distriktu"
Zodpovedne som dnes v čase rozoslaní fa. overila, že všetky slovenské kluby sú v LCI vedené ako členi 
Distriktu 122
   Nakoľko neuhradenie príspevkov do Distriktu 122 by mohlo mať za následok neplatnosť hlasovacích 
práv slovenských klubov na riadnom Konvente 2020,
rozoslala som fa. na kluby, aby neprišli o hlasovacie právo na Konvente 2020.
   Ako audítor pracujem 29 rokov - musím byť vždy nestranná a v súlade nielen zákonov, ale aj etiky 
audítora. Je na zvážení každého klubu či uvedenú fa. uhradí, alebo nie.
Hradenie členského príspevku nie je podnikateľskou aktivitou na území SR, rovnako ak slovenské kluby 
platia členské do USA.
We serve
Jarmila Bokorová, pokladník Distriktu 122
____________________________________________________
Od: Čestmír Koželuha
Odoslané: štvrtok 6. februára 2020 12:10
Komu: Pavol Mora; Jarmila Bokorova
Kópia: Jan Kalaš; Milan Ondruš, Bohumír Krátky
Predmet: RE: faktury slovenské II. pol. LC

 
Pane guvernére,
   Jsem přesvědčený, že Tvé závěry ohledně členství lionských klubů na Slovensku v D 122, uváděné v 
Tvých Listech jsou účelově manipulativního charakteru  a nezodpovídají skutečnosti.



   O této Tvé manipulaci je přesvědčeno všech 25 klubů v Čechách a minimálně 8 klubů na Slovensku. 
Dále o stejném jsou přesvědčení členové vedení D 122, IPDG Jan Kalaš,1VDG Čestmír Koželuha, 2 
VDG Milan Ondruš a stejně pokladní D 122 Jarmila Bokorová.
   Jarmila Bokorová své přesvědčení dokazuje svým jednáním a postupem své činnosti dle stanov LCI, 
tak, jak vyžaduje správa distriktních peněz a způsob s jejich nakládáním.
   Vystavení a rozeslání faktur jednotlivýn klubům patří k jejím základním povinnostem aby byl naplněn 
konventem schválený rozpočet a bylo umožněno klubům splnit svou povinnost zaplatit příspěvky.
   Za její neohrožený postoj vůči Tvému, velmi korektně nazvanému, neoprávněnému zákazu rozeslat 
faktury jednotlivým lionským klubům na Slovensku, si zaslouží vysoké uznání.
   D 122 může být oprávněně hrdý na skutečnost, že jeho rozpočet je v rukou čestného člověka ryzího 
charakteru.
   Milá Jarmilko, Tvé přátelství a členství ve stejné organizaci jako moje, je pro mě velkou ctí a 
závazkem pro věci příští. Děkuji Ti. 
CESTMIR KOZELUHA
________________________________________________________
Re: faktury slovenské II. pol. LC
Od: Pavol Mora
Štv 6. 2. 2020 13:56
Komu: Čestmír Koželuha; Jarmila Bokorova
Kópia:  Jan Kalaš; Milan Ondruš; Bohumír Krátky

Pán viceguvernér,
   Moje stanovisko je podložené dokladmi, ktoré som osobne mal možnosť vidieť, keď som bol 
nahliadnuť do spisu L16312 spolku IČ: 75077531 v registri Mestského súdu v Prahe dňa 30.1.2020. 
Kópie týchto materiálov sú prílohou mojich Listov Guvernéra, kde som svoje rozhodnutie podložil 
dokladmi.
Ak máš iné doklady zašli mi ich na preštudovanie, lebo mne Tvoje presvedčenie nepostačuje.
   Na Tvoje tvrdenie, že o mojej manipulácii je presvedčených 25 klubov v Čechách a minimálne 8 
klubov na Slovensku nebudem reagovať, lebo toto tvrdenie sa nezakladá na pravde.
   Predpokladám, že ako viceguvernér, ktorý má od 1.7.2020 reprezentovať Lions kluby v Českej 
republike vidíš rozdiel medzi Distriktom 122 a spolkom IČ: 75077531 zaregistrovaným na území Českej 
republiky.
O presvedčení Jarmily Bokorovej s Tebou nebudem polemizovať.
   Z môjho pohľadu svojim neprofesionálnym konaním spôsobila chaos medzi Lions klubmi na území 
Slovenskej republiky, čo si určite nezaslúži uznanie.
S pozdravom
Palo Mora, DG D122 2019-20
______________________________________________________
UKONČENIE DISPOZIČNÉHO PRÁVA K ÚČTOM
Pavol Mora <palo.68@hotmail.com>
Str 12. 2. 2020 7:44
Komu: Jarmila Bokorova

Vážená pokladníčka kabinetu Jarmila Bokorová,
   Dňom 11.02.2020 som Ti odobral dispozičné právo k účtom:
Účet číslo SK86 7500 0000 0040 0293 7268 vedený v Československej obchodnej banke, a.s., Žižkova 
11, 811 02 Bratislava
Účet číslo CZ42 0100 0001 1552 0945 0267 vedený v Komerční banke, a. s., Na Příkopě 33, čp. 969, 
Praha 1
   Dôvodom bolo najmä:
1/ uhradila si: Anton GERÁK, sekretár 6 2019 (VS: 201906) vo výške 16.200,- CZK
    (úhrada neschválená guvernérom pre lionský rok 2019-20)
2/ uhradila si: Anton GERÁK, sekretár 7 2019 (VS: 201907) vo výške 16.200,- CZK
    (úhrada neschválená guvernérom pre lionský rok 2019-20)
3/ uhradila si: Anton GERÁK, sekretár 8 2019 (VS: 201908) vo výške 16.200,- CZK



    (úhrada neschválená guvernérom pre lionský rok 2019-20)
4/ sprístupnila si ekonomické doklady spolku IČ: 75077531 „revízorovi účtov“ Ln Jozefovi Stehlíkovi - 
LC Žilina bez informovania štatutára - guvernéra spolku
5/ verejne si prehlásila na zasadnutí kabinetu 11.1.2020 v Bratislave, že v prípade schválenia daru pre 
ľudí postihnutých tragédiou v Prešove mimoriadnym konventom spolku, by si ako pokladníčka 
nezrealizovala úhradu.
6/ Aj napriek jasnému príkazu guvernéra nevystavovať pre kluby so sídlom na území Slovenskej 
republiky členské na obdobie 1-6/2020 si ako pokladníčka faktúry vystavila a rozoslala, čím si porušila 
príkaz štatutára. 
7/ Zrealizovanie zrýchlenej platby: DNC group (VS: 202000003) vo výške 300,- EU, pričom ČSOB 
banka zaúčtovala za tento prevod prioritný poplatok vo výške 33,- EUR!  
   Tvoje neprofesionálne konanie spôsobilo medzi klubmi chaos.
Zároveň Ťa žiadam o úhradu 33,- EUR na účet SK86 7500 0000 0040 0293 7268, nakoľko bezdôvodnou 
zrýchlenou platbou vznikla našej spoločnosti škoda.
S pozdravom
Palo Mora, DG D122 2019-20
______________________________________________________
Od: Jarmila Bokorova
Odoslané: štvrtok 13. februára 2020 12:30
Komu: Pavol Mora 
Kópia: Čestmir Koželuha; Jan Kalaš, Milan Ondruš; Jozef Stehlík; Milan Horáček, Vojtěch Trapl
Predmet: Re: UKONČENIE DISPOZIČNÉHO PRÁVA K ÚČTOM

 
Pane DG D122,
Vaše důvody ukončení dispozičního práva k účtům LCI - Distrikt 122 ČR a SR sú v rozpore 
ustanoveními Konstituce a Stanovy Distriktu.
Moje činnost pokladníka Distriktu 122 byla plně v souladu se stanovami Distriktu 122.
- úhrady za činnost sekretáře Distriktu 122 za měsíc červen, červenec a srpen 2019  byly schváleny 
Guvernérem Distriktu 122, p. Kalašem a vzhledem na účetní období, kterého se to týkalo byly tyto 
faktury hrazeny v daném období.
- v souladu se Stanovami byly účetní knihy a účetní doklady spřístupněny řádně zvolenému revizorovi 
účtu p. Jozefovi Stehlíkovi.  Stanovy neukládají předem schválení Guverenérem.
   Účetní knihy musí být vedené řádně a v souladu se Stanovami a musí být zpřístupněny kterémukoliv 
členu LC.
- veřejně jsem prohlásila, že nevykonám žádnou úhradu,která by byla v rozporu se rozpočtem  
schváleným Konventem. Zároveň jsem prohlásila, že dle stanov, Mimořádný konvent nemá právo 
schvalovat rozpočet.  Uvedené vyhlášení je podle mého názoru v souladu se stanovami Distriktu 122
- povinnost pokladníka vybírat příspěvky mi jako pokladníkovi Distriktu 122 ukládají  Stanovy ne 
Guvernér.
- na zrealizovaní zrýchlené platby nemohu reagovat, jelikož nemám přístupové práva k účtu.
We serve
S pozdravom Dipl. Ing. JARMILA BOKOROVÁ
____________________________________________________________
Re: UKONČENIE DISPOZIČNÉHO PRÁVA K ÚČTOM
Od: Pavol Mora
Štv 13. 2. 2020 14:19
Komu: Jarmila Bokorova
Kópia: Čestmír Koželuha; Jan Kalaš; Milan Ondruš; Jozef Stehlík; František Kočka; Milan Horáček,  Vojtěch Trapl; 
Bohumír Krátky 
Počet príloh: 1 (62 kB) 20200210 účet ČSOB-zrýchlená úhrada 04.02.2020.jpg; 

Vážená pokladníčka kabinetu Jarmila Bokorová,
   skutočne nechcem otvárať na túto tému komunikáciu. K tvojmu stanovisku len toľko:
To, že je moje rozhodnutie v rozpore s ustanovenia Konstituce a stanov si nemyslím. K môjmu 
rozhodnutiu som pristúpil z dôvodu, že si myslím, že Tvoje neprofesionálne kroky ako pokladníka, vedú 
k chaosu a môžu spôsobiť nevyrovnanosť rozpočtu, alebo stratu v mojom lionskom roku.



   Dôkazom je fakt, že aj napriek môjmu rozhodnutiu si rozposlala faktúry za členské 1-6/2020 SK 
klubom, ktoré nie sú členmi spolku IČ:75077531. Niektoré SK kluby už zrealizovali úhrady faktúr, 
vystavených protiprávne čo určite nieje dobre.
1/ trvám na tom, že úhrady za činnosť sekretára boli v rozpore, nakoľko ich úhradu schválil v tom čase 
DG Jan Kalaš. Ak si chcela akceptovať schválenie DG Janom Kalašom, mala si ich uhradiť v jeho 
lionskom roku, tj. do 30.06.2019. Ja som sa o tejto skutočnosti dozvedel až po úhrade. Ak si chcela tieto 
platby uhrádzať po 1.7.2019 mala si si ich dať odsúhlasiť novonastupujúcemu guvernérovi. 
2/ keby si pozorne čítala tak vieš, že nerozporujem to, že si sprístupnila doklady, ale to, že si mi svojim 
rozhodnutím nedala možnosť byť pri tom.
3/ Tvoje tvrdenie, že mimoriadny konvent nemá právo odsúhlasiť zmenu rozpočtu sa nezakladá na 
pravde. Kde v stanovách je takéto obmedzenie práv najvyššieho orgánu spolku - konventu?
4/ myslím, že som dostatočne jasne podložil dokladmi, že slovenské kluby NIE SÚ členmi českého 
spolku IČ: 75077531. Buď taká láskavá a nezamieňaj pri svojom postoji český spolok IČ: 75077531 a 
D122 (66066).
Všetky Lions kluby so sídlom na území Slovenskej republiky sú doposiaľ členmi D122 (66066). A to 
som nikde nerozporoval. Ako pokladník kabinetu máš skutočne povinnosti, ale vystavovať protiprávne 
faktúry za členské subjektom, ktoré nie sú členmi spolku, proti rozhodnutiu guvernéra a rozposlať ich 
klubom, v povinnostiach nemáš.
5/ V prílohe prikladám scan, kde je predmetná platba z účtu ČSOB dňa 04.02.2020..
s pozdravom
Palo Mora, DG D122 2019-20
_______________________________
Od: Jarmila Bokorova
Odoslané: štvrtok 13. februára 2020 17:03
Komu: Pavol Mora 
Kópia: Čestmir Kozeluha; Jan Kalaš; Milan Ondruš; Jozef Stehlík, František Kočka; Milan Horáček; Vojtěch Trapl; 
Bohumír Krátky
Predmet: Re: UKONČENIE DISPOZIČNÉHO PRÁVA K ÚČTOM 

Argument, že vystavením a rozposlaním fa. na Slovenské kluby, ktoré sú členmi Distriktu 122 som 
mohla spôsobiť nevyrovnanosť a stratu v Tvojom rozpočtovom roku je
"smiešna" - a vyprosujem si posudzovať moju  profesionalitu a poškodzovať moje odborné schopnosti, 
ty máš jaké odborné znalosti z oblasti účetnictví, auditu a daní. To si nedovoluj!
Tvoje útoky posudzujem nielen ako  nekorektné  a nehodné Lionskeho hnutia jeho poslania  a príncípov 
- "spojovat členy poutem přátelství, dobrého kamarátství a vzájemného porozumění" - v tomto poslaní si 
zlyhal.
S pozdravom / Mit freundlichen Grüßen / Kind regards, 
Dipl. Ing. JARMILA BOKOROVÁ 
____________________________________________________
Re: UKONČENIE DISPOZIČNÉHO PRÁVA K ÚČTOM
Pavol Mora 
Štv 13. 2. 2020 20:38
Komu: Jarmila Bokorova

Jarka,
nebudem pokračovať v tejto komunikácii.
Svoje dôvody som Ti napísal a je len na Tebe, či ich akceptuješ alebo nie.
Pekný večer
Palo Mora, DG D122 2019-20

Iná komunikácia ohľadne pripomenutia klubom povinnosť platiť faktúry vystavené klubom z LCI:

Od: Pavol Mora 
Odoslané: streda 29. januára 2020 7:52
Komu: Jarmila Bokorova



Kópia: Jan Kalaš; Čestmír Kozeluha, Milan Ondruš; Bohumír Krátky
Predmet: Faktúry z LCI vystavené klubom 01/2020 

Vážená pokladníčka kabinetu D122, milá Jarka,
   v súvislosti s tým, že na webe LCI majú kluby už vygenerované faktúry na obdobie 1-6/2020
a v súlade s mojim cieľom nájsť model na zlepšenie finančnej disciplíny Ťa žiadam o nasledovné:
1/ zaslať všetkým klubom v D122 email s priloženou faktúrou z LCI včetne prílohy.
2/ emaily zaslať na adresy pokladníka, prezidenta a sekretára klubu
3/ súčasne zaslať platný "kurzovník" z LCI resp. link na jeho stiahnutie 
4/ Priložiť popis ako jednoducho zrealizovať úhradu s minimálnymi bankovými poplatkami včetne čísla 
účtu (IBAN) a BIC/SWIFT 
   Rozhodol som sa po skúsenostiach z predchádzajúcich lionských rokov k tomuto kroku, lebo včasné 
neuhradenie faktúr za členské v LCI je dôvodom na pozastavenie práv klubu, napr. hlasovacieho práva 
na konvente Distriktu.
   Ďakujem a prejem Ti pekný deň,
Palo Mora, DG D122 2019-20

P.S.
28.5.2019 som Ti poslal"vzor", kde sa dočítaš napr.

Často kladená otázka:
1/ akou formou môžeme uhrádzať faktúry z     centrály Lions Clubs International (LCI) v     Oak Brooku?
Centrála LCI vystavuje dvakrát ročne v januári a v júli faktúry – členské do LCI. Pre počet členov 
v januárovej faktúre je smerodajný stav členov k 31.12. a v júlovej faktúre je stav členov k 30.6. daného 
roka. Predmetné faktúry sú zasielané na email pokladníka klubu, ktorý je nahlásený v LCI.
Po nedodržaní splatnosti a neuhradení faktúry do 90 dní sa klub dostáva do stavu STATUS QUO. Ak ani 
po tomto upozornení klub nezrealizuje úhradu klub je v centrále zrušený a prestáva byť členom LCI. 
Platenie členského je jedna zo základných povinností !
Faktúry je možné platiť viac spôsobmi:
- on line - PayPal alebo Kreditnou/debetnou kartou
- prevodným príkazom v     USD na účet v     Spojených štátoch. Pri tomto prevode účtujú banky spravidla 
dosť vysoké poplatky.
- SEPA platba, LCI akceptuje SEPA platbu na účet v Eurách. Na túto úhradu je potrebné vedieť 
nasledovné údaje:
IBAN Code: GB62CHAS60924241287084
BIC: CHASGB2L
ako variabilný symbol sa uvedie číslo faktúry a do poznámky je vhodné uviesť názov klubu a jeho číslo 
v LCI.
Faktúra z LCI je vystavená v USD. Preto pri platbe je potrebné zadať správny kurz USD voči EUR. 
Na stránke LCI www.lionsclubs.org vydáva LCI každý mesiac kurzový lístok. Prikladám link na 
kurzový lístok:  http://members.lionsclubs.org/EN/resources/finance/exchange-rates.php
Pri platbe na prelome mesiacov je potrebné dávať pozor, lebo ak platbu zrealizujete napr. 29-31. tj. na 
konci mesiaca platba v LCI môže byť zaúčtované s kurzom na nový mesiac a vznikne nedoplatok alebo 
preplatok. Preplatok bude zohľadnený v nasledujúcej faktúre, ale nedoplatok bude potrebné uhradiť.
Výhodou tejto platby je jej rýchlosť a zároveň nízke bankové poplatky v každej banke.
__________________________________________________
Fw: Faktúry z LCI vystavené klubom 01/2020
Pavol Mora
Pon 23. 3. 2020 9:38
Komu: Jarmila Bokorova; Jan Kalaš; Čestmir Kozeluha; Milan Ondruš; Bohumír Krátky

Vážená pokladníčka kabinetu D122 Jarmila Bokorová,
   žiadam Ťa o informáciu, aké kroky si vykonala k zaisteniu požadovanej úlohy:

http://members.lionsclubs.org/EN/resources/finance/exchange-rates.php
http://www.lionsclubs.org/


1/ ktoré kluby v Distrikte 122 si oslovila,  kedy (dátum) a koho v klube menovite (zašli mi prosím 
emailovú komunikáciu)
2/ aké máš spätné informácie od predstaviteľov klubov? Komunikovala si aj telefonicky? S ktorými 
klubmi?
3/ aké kroky vykonáš v prípade, že niektoré kluby do dnešného dňa, aj napriek Tvojej výzve na 
zaplatenie poplatkov do LCI NEZAPLATILI?
   zároveň ťa žiadam o aktuálnu informáciu nedoplatkov klubov D122 voči LCI.
Ďakujem
Palo Mora, DG D122 2019-20
_________________________________________________
Od: Jarmila Bokorova
Odoslané: pondelok 23. marca 2020 20:42
Komu: Pavol Mora; Jan Kalaš; Čestmir Kozeluha; Milan Ondruš; Bohumír Krátky
Predmet: Re: Faktúry z LCI vystavené klubom 01/2020

 
Vážený DG D122 Česká a Slovenská republika,
tvoji zdvořilé požadavce o pomoci LC klubům a Koordinátorovi GMT nemohu při veškeré snaze  
vyhovět, jelikož jako pokladník Distriktu 122 Česká a Slovenská republika nemám přístup k účtům 
jednotlivých klubů s výjimkou LC Piešťany, kterého jsem taktéž pokladníkem.
Aktuální nedoplatek LC Piešťany v LCI není.
   Upozorňuji tě na skutečnost, že uvedené nesplnitelné požadavky nebyly na pokladníka minulými 
Guvernéri požadovány.
   Zřejmě jen nedopatřením ti unikla skutečnost, že uvedené povinnosti jsou dány ve smyslu Stanov 
Distriktu 122 Česká a Slovenská republika
čl. III - Povinnosti vvedoucích nositelů úřadu Kabinetu Distriktu odst. 6 - Koordinátoru GMT /GLOBAL 
MEMBERSHIP TEAM/  bod f/ jeho povinností je
pracovat s kluby, jimž hrozí zrušení a zajišťuje, aby včas platily příspěvky.
   Povinností pokladníka je v čl. III. odstavec 4 bod 4 až 6 - především vybírat a potvrdzovat veškeré 
poplatky a příspěvky od členů a klubů v distriktu,
ukládat tyto prostředky na účet v bance či bankách určených guvernérem distriktu a vyplácet tyto 
finanční prostředky podle příkazu guvernéra.
Co se týká povinností pokladníka ve smyslu čl. III. odstavec 4, bod 4 -6 jsem plně k dispozici.
   Zaslaný vzor z 28.5.2019 určitě bude vhodnou pomůckou Koordinátoru GMT při plnění si svojich 
povinností, popřípadě je možné ho zveřejnit na webových stránkách.
   Co se týká poptávce o rady jak platit faktury do LCI byla jedinná od pokladníka klubu Pezinok - 
Michal Gric, který potřeboval informaci o kurzu při platbě – uvedený dotaz jsem vybavila telefonicky - 
jednalo se o kurz za 2/2020.
We serve
S pozdravom / Mit freundlichen Grüßen / Kind regards,
Dipl. Ing. JARMILA BOKOROVÁ
________________________________________________________
Re: Faktúry z LCI vystavené klubom 01/2020
Od.: Pavol Mora
Uto 24. 3. 2020 8:12
Komu: Jarmila Bokorova; Jan Kalaš; Čestmir Kozeluha; Milan Ondruš; Bohumír Krátky

 
Vážená pokladníčka kabinetu D122 Jarmila Bokorová,
obsah Tvojho emailu ma nepríjemne prekvapil. Očakával som informáciu o platobnej morálke klubov.
   Napísať prečo mám robiť niečo ja, veď predtým sa to nepožadovalo, je ako keď sa deti doťahujú na 
pieskovisko. Prečo ja? Prečo nie niekto iný? V žiadnom prípade táto úloha nie je NESPLNITEĽNÁ!
Pokladník kabinetu má v kompetencii financie
GMT má v náplni rast členskej základne.
   Ako sama píšeš v povinnostiach pokladníka kabinetu je predovšetkým .... Nie je možné, aby v 
stanovách boli vymenované všetky práva a povinnosti pokladníka.
V náplni GMT je ako píšeš aj bod:



"pracovat s kluby, jimž hrozí zrušení a zajišťuje, aby včas platily příspěvky." Pri dôkladnom prečítaní 
môžeš sama vidieť, že bod povinností GMT sa týka členskej základne a rieši situáciu v kluboch, ktorým 
hrozí zrušenie, ktoré by negatívne ovplyvnilo stav členov v Distrikte.
   Napísať, že nemáš prístup k faktúram klubov D122 vystavených LCI je NEPRAVDA. Je zarážajúce, 
že o tomto nástroji pokladníka kabinetu nevieš. Ja osobne som Ti pomáhal s aktivovaním Tvojho 
prístupu na stránku www.lionsclubs.org u Teba v kancelárii v Piešťanoch.
   Prečo si nereagovala ihneď po obdržaní emailu dňa 29.1.2020, ale až na moju žiadosť zo dňa 
23.3.2020 o referovanie stavu úlohy, ktorú som Ti zadal?
Jednou zo základných podmienok účasti delegátov klubov na konvente D122 je nemať nedoplatky voči 
LCI vyššie ako 9,99 USD. 
Od mojej požiadavky prešli takmer dva mesiace! 
  Opäť musím konštatovať, že Tvoje konanie v pozícii pokladník kabinetu je neprofesionálne.
Pekný deň
Palo Mora, DG D122 2019-20
___________________________________________________
Re: Faktúry z LCI vystavené klubom 01/2020
Od: Jarmila Bokorova
Uto 24. 3. 2020 16:42
Komu: Pavol Mora; Jan Kalaš; Čestmir Kozeluha; Milan Ondruš; Bohumír Krátky; Radim Dvorak
Kópia: Emilie Štěpánková; Vojtěch Trapl; Anton Gerák; Jozef Stehlík; Milan Horacek; František Kočka; Lea Janků

Pane Guvernére,
"zamáčknu slzu", že jsi nepríjemne prekvapený - už mám dost tvojeho nemorálního a bezcharakterního 
přístupu.
   Účelově mi zadáváš úlohy, které nemohu splnit, které má plnit sekretář anebo ty. Obrátila jsem se na 
bývalého skvělého sekretálře, který  mi potvrdil, že já jako pokladník distriktu nemám přístupy na účty 
klubů v LCI.
   Toníčka Geráka dávám do kopie, jelikož já se nevymlouvám, já říkám fakty.
Tvoje chování je účelové a nemorální. Potřebuješ se mne zbavit jelikož s tebou nesouhlasím.
Já sloužím Lionským ideám, které s Tebou nemají nic společného.
S pozdravom / Mit freundlichen Grüßen / Kind regards, 
Dipl. Ing. JARMILA BOKOROVÁ 
_______________________________________________
Re: Faktúry z LCI vystavené klubom 01/2020
Od: František Kočka
Uto 24. 3. 2020 17:57
Komu: Jarmila Bokorova; Pavol Mora; Jan Kalaš; Čestmir Kozeluha, Milan Ondruš; Bohumír Krátky; Radim Dvorak
Kópia: Emilie Štěpánková; Vojtěch Trapl; Anton Gerák; Jozef Stehlík; Milan Horáček; Lea Janků

Ahoj Paľo, začína  ďalšie  kolečko? Kde je pozitívna  energia ktorá, by mala byť  prirodzenou 
vlastnosťou každého liona? Spomeň  si na BB, keď  ja som  končil ako DG a ty si začínal ako 1VDG 
.Bolo to pekné, priateľské, pohodové. Škoda že  sa tie chvíle  už  nevrátia. Teba to možno netrápi, mňa  
ale áno. Viem že  aj mnohých  ďalších. 
František 
__________________________________________________
Re: Faktúry z LCI vystavené klubom 01/2020
Od: Pavol Mora
Uto 24. 3. 2020 18:28
Komu: František Kočka

Milý Ferko,

bez akýchkoľvek vedľajších úmyslov som požiadal pokladníčku Jarku, opakujem pokladníčku, aby 
pourgovala kluby, ktoré si ešte nesplnili povinnosť a nezaplatili faktúry do LCI. Tento email som poslal 
29.1.2020.

http://www.lionsclubs.org/


Vzhľadom na blížiaci sa termín kabinetu a pretože viem, že kluby musia mať aby uhradené poplatky 
voči LCI pred hlasovaním na konvente D122, dal som otázku pokladníčke Jarke, aby ma informovala 
aký je stav.
Jej odpoveď máš nižšie. Urobil som niečo neobvyklé? Nie. Sú platby klubov do LCI a ich kontrola 
predmetom výkonu funkcie pokladníka? Sú.
Aké kolečko spomínaš Ferko? 
Ak mala Jarka problém nemohla sa od 29.1.2020 do 23.3.2020 ozvať? Mám taký problém, nejde mi to, 
neviem to atď...
Neurobila to.
Prečo pred tým, ako sa zamyslíš nad problémom prečo, ako a kde vznikol, napíšeš takýto email a 
rozpošleš ho?
Ja určite nemám záujem šíriť negatívny energiu.
Pekný večer, Palo


